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ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

XXХ МЕЖДУНАРОДНЫЕ НАУЧНЫЕ ЧТЕНИЯ 
ПАМЯТИ Л. С. МУХАРИНСКОЙ (1906–1987) 

6 – 9 апреля 2021 года
С 6 по 9 апреля 2021 г. Белорусская государственная академия музыки проводит XXХ Международные научные чтения памяти Л. С. Мухаринской (1906–1987), посвященные 115-летию со дня рождения выдающегося ученого и педагога.
В рамках чтений состоятся научные заседания, лекции, круглые столы, презентации изданий, показ фильма и видеозаписей музыкально-этнографических концертов. 
Направления работы чтений:

· устнотрадиционная музыкальная культура;
· музыкальное искусство Беларуси и мира;
· духовная и церковная музыка;
· музыкальное исполнительство и педагогика; 
· выдающиеся деятели музыкальной культуры и искусства – юбиляры 2021 года.
К участию в чтениях приглашаются исследователи, преподаватели и специалисты учреждений высшего и среднего образования в области музыкального искусства, докторанты, аспиранты. 
Чтения планируется провести в смешанном формате. Предусматриваются следующие формы участия: 

· очное; 

· дистанционное (посредством онлайн-трансляции либо трансляции видеозаписи, заранее предоставленной участником по электронной почте); 

· заочное (стендовый доклад). 

Окончательное решение о формате мероприятия будет принято по обработке поступивших заявок.
Регламент выступлений: 
доклад на пленарном заседании – до 20 минут, 
доклад на секционном заседании – до 15 минут,

презентация изданий – до 10 минут.
Тексты стендовых докладов необходимо выслать на адрес электронной почты minsk_conference@tut.by в срок не позднее 4 апреля 2021 года.
Языки конференции – русский, белорусский, английский.
По итогам Чтений планируется публикация научных статей. Текст статьи на белорусском или русском языках необходимо до 10 мая 2021 года прислать на адрес электронной почты minsk_conference@tut.by. К каждой статье прилагаются рецензия и выписка из протокола заседания кафедры (научного отдела, цикловой комиссии) с рекомендацией статьи к печати. 

Научная статья объемом 14000–25000 знаков должна содержать краткую аннотацию на языке статьи, резюме на английском языке, список использованных источников. Текст научной статьи оформляется в соответствии с требованиями, размещенными на сайте http://bgam.by/science/publication.

К печати принимаются статьи, которые ранее не публиковались.

Все присланные материалы для публикации в научных сборниках академии музыки проходят проверку на их уникальность программой «Антиплагиат» через закупаемую базу данных «Университетская библиотека».
Оргкомитет имеет право отклонить статьи, не соответствующие тематике Чтений и актуальным требованиям к научным публикациям. 

По организационным вопросам обращаться:

Мацаберидзе Нелли Вячеславовна, проректор по научной работе: тел. (+375 17) 327 11 03; prorector_nr@bgam.by;
Баранкевич Лилия Фаильевна, заведующий научно-исследовательским отделом: тел. (+375 17) 385 97 96; minsk_conference@tut.by .
Беркович Татьяна Леонидовна, заведующий кабинетом традиционных музыкальных культур: folkbgam@mail.ru .
Киселева Алла Петровна, заведующий отделом информационных технологий: тел. (+375 17) 328 59 61; its@bgam.by .
ВАЖНЫЕ ДАТЫ
23 марта – последний день подачи заявок

2 апреля – день рассылки программы мероприятия
4 апреля – последний день для предоставления видеофайлов и текстов стендовых докладов
6 – 9 апреля  – проведение мероприятия

10 мая – последний день приемки текстов научных статей для публикации (с приложением необходимых документов в электронном формате).
Форма заявки на участие

в ХХХ Международных научных чтениях 

памяти Л. С. Мухаринской (1906–1987)

(заполняется без сокращения имен, отчеств, названия организаций и др.)
	Фамилия, имя, отчество, должность, место работы или учебы, ученая степень, ученое звание докладчика
	

	Тема доклада / лекции / презентации издания
	

	Тематическое направление 
	

	Форма участия 


	· очная;

· дистанционная (онлайн); 

· видеозапись;

· стендовый доклад

	Аннотация на языке доклада (до 150 слов)
	

	Контакты:  телефон, адрес электронной почты
	

	Для аспиранта (докторанта) – сведения о научном руководителе (научном консультанте): фамилия, имя, отчество, место работы, должность, ученая степень, ученое звание
	

	Дополнительные сведения 


	Необходимы ли особые технические средства для выступления?

Другое
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INFORMATION LETTER

XXX INTERNATIONAL SCIENTIFIC CONFERENCE
IN MEMORY OF L.S.MUKHARINSKAYA (1906–1987) 
April 6 – 9, 2021

From April 6 to 9, 2021 the Belarusian State Academy of Music conducts the XXX International Scientific Conference in memory of L.S.Mukharinskaya (1906-1987), dedicated to the 115th anniversary of the birth of the outstanding scientist and professor.
Scientific sessions, lecture, roundtable discussions, presentation of the publications, film screening and video of the musical ethnographic concerts will be held within the framework of the Scientific Conference. 

Topic areas of the Scientific Conference:

• Orally traditional musical culture;

• Musical art of Belarus and the world;

• Sacred and church music;

• Musical performance and pedagogy;
• Outstanding artists in the space of musical culture and art (on the anniversary dates of 2021).

Scholars, teachers and experts of Higher and Secondary education institutions in the field of musical art, PhD students and postgraduate students are invited to participate in the Scientific Conference.
The readings are scheduled to be held in the mixed format. 

Following forms of participation are stipulated:

1. Face-to-face presentation;

2. Remote presentation (online stream or broadcasting of the video recording, provided by the participants by e-mail in advance); 

3. Absentee participation (poster presentation).

The final decision on the format of the event will be made on the processing of the received applications. 

Time limit on speeches:

report at the plenary session – up to 20 minutes,

report at the breakout session – up to 15 minutes;

presentation of publications – up to 10 minutes.
The texts of the poster presentations must be sent to the e-mail: minsk_conference@tut.by no later than April 4, 2021.
Conference languages – Russian, Belarusian, English.

According to the Scientific Conference results, the publication of scientific articles is planned. The text of the article in the Belarusian or Russian languages must be submitted to the e-mail: minsk_conference@tut.by before May 10, 2021. Each article is to be accompanied by a review and an extract from the record of the department meeting (scientific department, cyclic commission) with recommendation of the article for publication.
A scientific article of 14000–25000 characters must contain a short summary in the language of the article, a resume in English and a list of reference links. The text of the scientific article is formatted in accordance with the requirements posted on the website: http://bgam.by/science/publication
Articles that have not previously been published are accepted for publication.
All submitted materials for publication in the scientific collections of the Academy of music are tested for their uniqueness by the “Antiplagiat” program through the purchased database “University library”. 

The Organizing Committee has the right to reject the articles that do not correspond to the topics of the Conference and the current requirements for scientific publications.

For organizational issues, please contact:

Nelly Matsaberidze, Vice-rector in Scientific Work: tel. (+375 17) 327 11 03; prorector_nr@bgam.by;
Lilija Barankevich, Head of the Research Department: tel. (+375 17) 385 97 96; minsk_conference@tut.by
Tatiana Berkovich, Head of the Cabinet of Traditional Music Cultures: folkbgam@mail.ru
Alla Kiseliova, Head of the Information Technology Department: tel. (+375 17) 328 59 61; its@bgam.by.

Important Dates

March 23 – the application deadline

April 2 – the event programs will be sent out

April 4 – the deadline for submitting the video files and texts of poster presentations 

April 6-9 – the holding of the Conference

May 10 – the deadline for acceptance of scientific articles for publication (with necessary documents in electronic format attached)

Application

for participation in the XXX International Scientific Conference
in memory of L.S.Mukharinskaya (1906-1987)

(fullname, name of organization and other are filled in unabridged)
	Full name, position, place of work/study, academic degree, academic title 
	

	Topic of the report / lecture / presentation of the publication 
	

	Topic areas
	

	Form of participation
	· face-to-face presentation;

· remote presentation (online);

· video recording;

· poster presentation


	Summary in the language of the report (up to 150 words)
	

	Contact: telephone number, e-mail
	

	For postgraduates (PhD students) – information about the supervisor (research adviser): full name, place of work, position, academic degree, academic title
	

	Additional information
	Do you need any special technical means for presentation? 

Other


